



Styrelsemöte

Handbollspojkarna i Tibro

Närvarande: Kristian Lagerström, Kenneth Pålsson, Magnus Pettersson, Magnus Pålsson (Viktor Lannemyr)

§1 Öppnande av möte

Kenneth välkomnar och öppnar mötet

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom

§5 Inkomna skrivelser

Serieförslag från VHF, Centrumstädning

§6 Ekonomi

47.608kr på swish. Skuld till IBK betald. 81.000kr som ska återbetalas från OLKA. Kommande utgifter laganmålningar till VHF 17.400kr (?). Magnus Pålsson sköter och redovisar alla inköp på Team Sportia. Vi lägger krav på försäljning av 2x4 idrottsrabatten. Newbody 5 paket eller 200kr kontant för alla aktiva/säsong. Lars skriver ihop något till seniorerna. Magnus hämtar ut våra sponsorvaror på SERVA/PLSoch redovisar det så låter vi medlemmarna köpa det.

§7 Seniorverksamheten

Fredrik Henricsson och Magnus Pettersson kommer att leda seniorerna 20/21. Vi kommer spela i div 2 och div 4. Juniorer kommer spela USM och sannolikt Rödspätte Cup. Stommen av spelare kommer ha anknytning till Tibro och kommer därför, med några få undantag, inte aktivt att söka efter fler spelare men vi välkomnar givetvis nya spelare som vill vara med i vår gemenskap. Vi behöver ledare till Hyveln. Magnus kommer fungera lite som "materialare" men inte vara med på allt. Vi har meddelat Tibro AIK om USM-helgen 19-20 september. Mycket är osäkert kring corona. Träningsstart 4 maj. Rekommendationerna är att träna utan fysisk kontakt. Helst utomhus. Kan vi arrangera en träningsturnering? Vi försöker att ordna busstransport till de längsta bortamatcherna. Skadevihelgen. Alla spelare får ta del av och skriva under en överenskommelse om vad klubben förväntar sig (närvaro, lotter, cafeteria fadderskap, Skadevi). Skåre har hört av sig och vill gärna spela träningsmatch när det är möjligt.

Magnus tittar på ett förslag och ett koncept kring match- och träningsställ (vi har ett år kvar på SELECT). Det är pga av corona många osäkerhetsfaktorer kring både verksamhet och ekonomi så vi agerar med försiktighet. Peter kollar om det nu går att lösa att vi har ett eget omklädningsrum? Det vore väldigt bra att ha ett par roddmaskiner eller AIR-bikes att kunna rulla ner till planen för de som inte kan träna fullt.

§8 Ungdomsverksamhet

Ledarrekryteringen är kritisk – vi behöver tänka nytt och ta ett omtag. Kan vi göra en lista på X namn som vi kan fråga? Kan vi samarbeta med Tibro HK och involvera Marcus på föreningspoolen? Vad kan Gunta göra?



§9 Utbildning

Limmet har gått en BAS-instruktörsutbildning 15-17 maj. 2 andra delen av TS3 flyttad från juni till januari. Vi uppmanar alla att gå utbildning – ledare, ledare, ledare. Gunta ringer runt och kollar med alla som varit med runt lagen.

§10 Sponsring

Vi försöker snygga till våra sponsorerbjudande grafiskt, snygga matchbilder osv (tillsammans med Tibro HK) så att vi kan arbeta via föräldrar och aktiva till säsongen 2020/2021. Gunta får plocka ner det vi har idag och ta inspiration från IFK Skövdes koncept. Magnus leverera IFK:s koncept. Kenneth och Viktor ger Gunta lite stöd. Kan vi ha något slags belöningssystem för de som skaffar sponsorer?

Vi planerar för att dela ut säckar till medlemmar för att fylla under säsongen (inkl fulburkar). Kan vi ställa upp ngt för fulburkar vid återvinningsstationerna? Idrottsrabatten?

§11 Cafeterian

Vinst 74.000kr + varulager (kan vi sälja internt?). Vi tappade ca 14 dagars försäljning. Renovering av cafeterian pågår. Varor har förstörts pga att strömmen har blivit avstängd. Innebandyn kommer att flytta till Baggebo vilket innebär att vi måste tänka nytt kring driften. Kenneth kollar läget med kommun och Eva-Lena. Vi kommer inte klara cafeterian på 3 lag trots att många innebandymatcher försvinner. Kan enskilda lag i Tibro HK vara intresserade? – frågan är ställd.

§12 Administration

Föreningspoolen: Lars har pratat med Gunta om framtiden och han vill inte gå in i föreningspoolen men kan däremot tänka sig att jobba 25% med sponsring. Vi behöver ta fram lite förväntade målbilder såsom X antal nya, X kronor osv tillsammans med en struktur för hur arbetet ska struktureras och följas upp. Målsättning är att detta ska var klargjort runt halvårskiftet.

Var finns kompendiumet med våra inkomstkällor som Gunta gjort tidigare digitalt?

§13 Övriga frågor

Möte kring samverkan genomfört 11 maj. Man är intresserad av att samarbeta kring allt utom kansli och cafeteria. Kan vi samla styrelser och ledare för att jobba med tex målstegen eller grundstenen tillsammans? Vi går på årsmöte tisdag 2 juni på föreningspoolen kl. 18.00. Gunta bokar och skjuter ut budskapet.

§14 Nästa möte

Tisdag 23/6 18.00 på Zoom eller utomhus...

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mötesordförande

Kenneth Pålsson

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Magnus Pettersson
